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Vraag gericht aan:
beide 
  
Betreft (onderwerp): 
Hardstylefestival The Qontinent 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
In het weekend van 10/08 - 11/08 werd in het Provinciaal Domein Puyenbroeck het
"Hardstylefestival The Qontinent" georganiseerd. Naar verluidt zijn bij de lokale politie van het
Oost-Vlaamse Wachtebeke twee aangiftes van verkrachting op dit festival binnengelopen. "Er zijn
twee dossiers opgesteld, waarbij een verdachte gekend is. We zijn een onderzoek gestart om te zien
of de feiten al dan niet bewezen zijn", zegt korpschef Koen Van Poucke. Tijdens het festival werd
ook grondig gecontroleerd op drugs, en met reden. Zo'n 70 bezoekers werden betrapt terwijl ze
drugs op zak hadden. "Er werden tal van verdovende middelen gevonden, vooral xtc, cocaïne,
speed, amfetamines, ketamine, MDMA en cannabis." Bij verkeerscontroles werden ook 15
bestuurders betrapt die reden onder invloed van verdovende middelen, en 18 chauffeurs waren
onder invloed van alcohol. Ten slotte werd ook één verboden wapen in beslag genomen tijdens een
verkeerscontrole: een nunchaku, een wapen met twee stokken dat gebruikt wordt in de martial arts.
Wie verdovende middelen bij zich had, kon meteen een minnelijke schikking betalen. Zo werd in
totaal 19.800 euro geïnd. Vijf mensen werden door het parket van Oost-Vlaanderen gedagvaard,
onder wie vier dealers. Dit zijn ontstellende en zorgwekkende cijfers. 
  
Concrete vragen:
Is het zinvol én verantwoord dat de provincie Oost-Vlaanderen zijn medewerking verleent aan het
organiseren van dergelijk festival? Het volstaat zeker niet langer om te stellen dat dergelijke feiten
deel uitmaken van een breder maatschappelijk probleem. Zal de provincie Oost-Vlaanderen een
passende evaluatie maken van hun medewerking aan dit festival? Zal de provincie
Oost-Vlaanderen passende conclusies trekken uit deze evaluatie? 
  


